
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 3. dubna 2023 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluven: J. Gurkovský 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Návrh úprav legislativních předpisů 2023 

KS projednala návrh materiálu. U návrhu změn Licenčního řádu, článek 2 Hráčské licence, bod 2.7. Okamžik výpočtu. KS 
připomínkuje nejasnou formulaci výpočtu poplatku „výpočet se provádí vždy“. Podle KS by navýšení nemělo probíhat 
automaticky, ale mělo by podléhat schválení VV. Kdyby se částka za hráčské licence navyšovala automaticky podle výše 
inflace, mohlo by dojít i k navyšování o koruny, což se KS nezdá být vhodné. Dále KS navrhuje možnost navýšení 
i souhrnně za několik let a možnost stanovit míru navýšení i o více než je inflace, vše po schválení VV. KS dále po krátké 
diskusi navrhuje navýšení poplatku, stanoveného v Organizační směrnici, za projednání převodu práv na nejvyšší soutěž. 

- Úkol: doplnit připomínky do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 4. 2023 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

KS projednala návrh materiálu. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 4. 2023 

Analýza změny struktury reprezentačních družstev 

KS projednala materiál. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 4. 2023 

Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

KS projednala materiál. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 4. 2023 

Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro 2024/2025 

KS projednala materiál. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 4. 2023 

Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 

KS projednala materiál. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 4. 2023 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh Projektu 1. ligy žen 2023/2024 

Návrh materiálu je již ve finální podobě, protože k němu nebyly doručeny připomínky. 

- Úkol: předložit materiál na dubnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 13. 4. 2023 

Návrh projektu Superpoháru 

KS projednala návrh materiálu. 

- Úkol: předložit materiál na dubnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 13. 4. 2023 



 

 

Zpráva o průběhu ligových soutěží 

Materiál bude připraven na květnové jednání KS. 

- Úkol: předložit materiál na květnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 4. 5. 2023 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Pokračování diskuze nad systémem 1. ligy dorostenců – tzv. „velké koše“ 

Členové KS pokračovali v diskusi nad budoucím nastavení 1. ligy dorostenců. Postupně se již krystalizují možné podoby 
soutěže. KS se bude dále zabývat změnou systému soutěže pro sezónu 24/25. 

- Úkol: zařadit téma na květnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 4. 5. 2023 

- sepsat myšlenky a návrhy do písemné podoby 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín 4. 5. 2023 

Nastavení podmínky pro možnost nastupování na turnajích MČR – diskuze nad nastavením do dalších sezón 

Členové KS se zabývali nastavením podmínek nastupování hráčů na turnajích MČR. Diskutovala se podmínka 
procentuální účasti. KS se shodla, že současné nastavení je vhodné. A členové KS se zabývali i myšlenkou na celkovou 
změnu uspořádání turnajů typu MČR. 

- Úkol: zařadit téma na květnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 4. 5. 2023 

Selhání pořadatelské služby při utkání play-down 1. ligy mužů 

Členové KS se zabývali selháním pořadatelské služby při utkání play-down 1. ligy mužů mezi TROOPERS vs. Chomutov. 
Dle zprávy delegáta došlo k nesplnění několika pořadatelských povinností. Zejména pak, z důvodu nedostatečného počtu, 
nebyli pořadatelé schopni účinně zasáhnout při nevhodném chování diváků v průběhu utkání i po utkání. Rozhodčí neměli 
vlastní šatnu ani sprchy. Členové KS rozhodil o udělení pořádkové pokuty ve výši 5 000,- Kč. Obecně jde o problém 
způsobený naprostým nedostatkem vyhovujících hal. Pořadatelé se snaží splňovat nastavené kapacitní podmínky různými 
dodatečnými úpravami vedoucími k navýšení divácké kapacity, při těchto úpravách musí být často zúženo hřiště. Diváci 
se tak dostávají blíž k hrací ploše a zejména pak při nadstavbových utkáních dochází k podobným situací, jako v tomto 
případě. Pořadatelé na to musí současně reagovat i navýšení pořadatelské služby, pro zajištění bezpečnosti. 

- Úkol: zadat rozhodnutí KS do FISu 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 14. 4. 2023 

Dne 7. 4. 2023 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 9. 5. 2023 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno v 19:53 hodin. 


